
Významné okamžiky v roce 2016 

V červnu byl zakoupen dům ve 

Světlé nad Sázavou, a tím byl na-

startován proces získávání nemovi-

tostí do majetku Kraje Vysočina. 

V lednu a únoru jsme horlivě vybírali nemovitosti pro transformaci Domova Háj. 

Ke konci léta jsme si to pořádně užili na zahradní slavnosti v komunitním bydlení ve Světlé. Každý, kdo 

přišel, viděl, jak se žije našim klientům. Kromě prohlídky komunitního bydlení bylo pro příchozí připrave-

no pohoštění a příjemné zpestření nedělního odpoledne ve formě dechové žákovské kapely Veseláci.  

Povedlo se nám zajistit finance z EU na projekt 

„Zkvalitnění přechodové fáze procesu transformace v 

Domově Háj“. Projekt začal být realizován 1. října.  

Vyrobením celkem 190 ks 

polštářků jsme přispěli na 

dobročinné akce Kraje 

Vysočina (Handy-cyklo 

maraton,…).  

V dubnu jsme prezentovali naše 

záměry budoucích sociálních služeb 

poskytovaných Domovem Háj na 

setkání zastupitelstva s veřejností   

v Golčově Jeníkově. 

Ledeč n. S. Světlá n. S. Ledeč n. S. 

Golčův Jeníkov 



Poděkování  

Na začátku září nás poctil 

svojí návštěvou předseda 

poslanecké sněmovny      

Jan Hamáček.  

Během roku nás navštívili 

milí hosté ze soukromého i 

veřejného sektoru.  

Podzimní dny nám zpříjemnila soutěž        

o nejkrásněji a nejoriginálněji pomalovanou 

židličku uspořádaná v rámci projektu Kraje 

Vysočina „Přijďte k nám na návštěvu“. 

Všem těm, kteří Domov Háj v roce 2016 podpořili finančně, materiálně, formou spoluprá-

ce, či „pouze“ pozitivní myšlenkou, upřímně děkujeme.  

Na našich nových webových stránkách www.domovhaj.cz budeme rádi konkrétnější.  

Domov Háj prožívá složité období přípravy na komplexní přeměnu své sociální služby. Ob-

dobí změn je náročné jak pro zaměstnance, tak pro klienty, jejich rodinné příslušníky a 

opatrovníky. Přesto ale největší nároky transformace domova klade na Vás – občany měst, 

kterých se proces přímo dotýká. Bez vlídného přijetí společností, ochoty lidí pomáhat         

a všeobecné vůle ke změně nelze transformaci ani při nejvyšší snaze pracovníků dobře 

uskutečnit.   

Dnešní doba zahlcuje lidi zbytečným množstvím informací a je velice důležité umět rozpo-

znat ty, které jsou pro život opravdu hodnotné a potřebné. Často jde pouze o to, umět se 

správně zorientovat a nepodlehnout scestným a zavádějícím obavám z neznáma. Vytvořit si 

svůj vlastní názor a najít sám sebe.  

A já Vám přeji, aby rok 2017 byl rokem úspěšného nacházení:  

ztracených věcí, vztahů, pravd a nadějí.  

            Dana Pajerová a kol. Domova Háj 

Pour Féliciter 

http://www.domovhaj.cz

